
  17. juni 2024 

Høringssvar ang. plejecenterråd. 
 
Beboer pårørenderådet Glesborg Plejecenter synes, at vi umiddelbart har et godt fungerende råd, og har 
god kontakt til lokalsamfundet som det er nu. Derfor har vi ikke behov for at det skal laves om til et 
plejecenterråd. 
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